# OMPANY PROFILE

### 企业概述

台州市精能精密机械有限公司是专业生产PET直线高速全自动吹瓶机的制造商,创建于2004年。公司目前拥有员工一百人,其中技术研发叁拾多人,拥有多年的生产实践经验,并吸收国内外先进技术,经过多年的研发和改进,其产品不断的推陈出新,研发出多款高速型节能吹瓶机,在行业内享有很高的声誉。

公司以"创新,未来"为企业精神,以"高精密,高品质,高产能"为企业生命线,以完善的售后服务满足客户的需求,赢得了国内外很多客户的赞许和认可。

Founded in 2004, TAIZHOU AOKTAC MACHINERY CO., LTD is specialized in PET high speed fully automatic blow molding machine. There are more than one hundred employees working in AOKTAC, including over 30 of whom committed to R&D and technology work. With more than 10 years experience in developing and producing blow molding machine as well as absorbing the advanced technology domestic and overseas, we have developed dozens of high speed and high precision equipment which have won the top reputation in the plastic machinery field.

"INNOVATION FUTURE" is our eternal tenet, Continuous improvement and genuine professionalization are what we have been chasing while extreme precision, top quality and high capacity are what we live upon. Meanwhile, we are to satisfy the customers with perfect after-sales service. We have won recognition from customers domestic and abroad.

## 欧洲技术&中国制造 Europe technology Andde in China

### 源于欧洲技术,适合全球市场

Originated in Europe, suitable for worldwide

荟萃欧洲和中国工程师团队,专门针对吹瓶市场精心创作的一款旋转加热直线吹瓶工艺——TEC BLOW。其紧凑的设计,减少了占地面积,并最大程度地尊重客户的需求,有效控制生产成本。

With great efforts of European and Chinese engineering team, We designed one rotary heating&linear blowing technology which most suit for blowing market--TEC BLOW. The compact Design makes machine takes smaller room, and maximum meets Customers' requirements, controls production cost more efficiently.

#### 工艺精湛,适用范围广

Precise technology, worldwide usage

客户需要稳定且易于操作的成熟技术, TEC BLOW是吹瓶厂家和水厂理想的选择。精 心设计各种不同标准机型供客户选择。

What customers need is mature technical which is stable and easy operation, TEC BLOW is the ideal choice for blowing companies & water plant companies. We can offer customers precise design for different standard machines.